
www.asrazadionline.ir
  20  march  2023  /1444  شماره  5897 /  سال 25 / پنجشنبه  31 فروردین  1402 / 29  رمضان

ورزشی

آغاز بلیت فروشی دیدار تراکتور و پیکان 

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: بلیت فروش�ی دیدار دو تیم تراکتور و پیکان از 
ساعت ۱۱ روز گذشته  - چهارشنبه ۳۰ فروردین ماه - آغاز شد.

 بازی دو تیم تراکتور و پیکان از هفته بیست و هفتم مسابقات لیگ برتر، روز یکشنبه - ۳ 
اردیبهشت ماه - از ساعت ۱۵:۳۰ در ورزشگاه یادگار امام)ره( تبریز برگزار می شود که بلیت 

فروشی الکترونیکی از ساعت ۱۱ امروز تا ساعت ۱۲ روز بازی - یکشنبه - انجام می شود.
https://ticket.tractor-club. علاقه مندان می توانند از طریق لینک مستقیم
com بلی��ت ب��ازی را تهی��ه کنند و هنگام ورود به ورزش��گاه نیز بای��د کارت ملی به همراه 

داشته باشند.
بازی رفت دو تیم در تهران با برتری یک بر صفر تیم تراکتور به پایان رس��یده بود. ش��روع 

مربیگری خمز در تیم تراکتور هم دقیقا از بازی رفت دو تیم آغاز شد.

جشن تولد خمز مربی محبوب فوتبال تبریز

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: جش�ن تولید "پاکو خمز" س�رمربی محبوب تیم 
تراکتور در این باشگاه برگزار شد.

پاکو خمز دیروز ۵۳ س��اله ش��د. به همین مناسبت جش��ن تولدی از سوی باشگاه تراکتور 
برای وی ترتیب داده شده بود.

خمز در بین مربیان خارجی تراکتور خیلی زود محبوب هواداران این تیم شده و می توان 
محبوبیت وی را با "واسیلی گوجا" و "تونی اولیویرا" مقایسه کرد.

وی در ۱6 بازی که در تراکتور هدایت این تیم را برعهده داش��ته اس��ت 8 پیروزی کسب 
و  4 بازی تراکتور هم با تس��اوی به پایان رس��یده و نیز 4 شکس��ت داش��ته که یکی در جام 

حذفی بوده است.

خلیل احمدزاده: 

از لحاظ فنی باید کار خمز را ستود

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: بازیکن سابق تیم تراکتور گفت: از لحاظ فنی باید 
کار خمز را ستود که در تیم تراکتور تحول تاکتیکی ایجاد کرده است.

وی اف��زود: تیمی که در دنیا جزو پنج تیم پر طرفدار اس��ت و پرش��ورهایی دارد که تاریخ 
می نویس��ند که نمونه آن در بازی تراکتور و س��پاهان دیدیم که بعد از سه سال باز با حضور 
خودشان و حمایت از تیم محبوبشان نقش بزرگی در موفقیت تراکتور داشتند. این طرفداران 
لایق قهرمانی در لیگ برتر و موفقیت در لیگ قهرمانان آس��یا هس��تند. بازیکن س��ابق تیم 
تراکتور گفت: در بعد فنی باید کار خمس را س��تود و تیمی را س��اخته که در طول بازی با 

برنامه، سرحال و شاداب است و تحول تکتیکی در این تیم ایجاد کرده است.
مرب��ی تیم آلومینیوم حکمتی تبری��ز تصریح کرد: اگر بازیکنان تراکت��ور هر همانند بازی 
مقابل نفت مس��جد سلیمان و س��پاهان باش��ند و این روحیه را که تراکتور یکی از تیم های 
بزرگ ایران و جهان اس��ت؛ مطمئن باشید تراکتور جزو تیم بالای جدول همیشه خواهد بود 

و فصل بعد می تواند مدعی اول قهرمانی باشد.

خداشناس: پرورش نسل درخشان هدف اصلی جام پرچم

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی:  فرهاد خداش�ناس مس�ئول برگزاری مسابقات 
والیبال المپیاد جام پرچم گفت: این مسابقات با حضور ۲۰ تیم در رده نونهالان و ۱۶ 

تیم رده نوجوانان برگزار شد.
وی گفت: هدف اصلی از برگزاری این المپیاد، استعدادیابی و پرورش بازیکنان مجرب برای 

آینده والیبال استان است که سرمایه گذاری روی سنین پایه از اهداف  ورزش کشور است.
خداشناس با تمجید از هیات والیبال استان، اظهار داشت: حسن نظر و نقش هیات والیبال 
اس��تان در جلسات مشترک مش��هود بود و با نقطه نظرات خود به کیفیت برگزاری مسابقات 

افزودند. همچنین داوران رقابت ها هم از سوی کمیته داوران تامین شد.
خداشناس در ادامه افزود: این بازیها در۴ گروه در هر رده و در ۱۴ اسفند سال گذشته آغاز 
و این هفته به پایان می رسد. این مقام مسئول بیان داشت: در برگزاری المپیاد سوم، سازمان 
ورزش ش��هرداری با نگاه به آینده ورزش اس��تان و برگزاری مس��ابقات مختلف سعی دارد با 

شناسایی استعدادهای ورزشی، نسل درخشانی برای ورزش استان را پرورش دهد.

عصرآزادی/ سرویس ورزشی: ورزشکار 
آذربایجان ش�رقی در مسابقات بدمینتون 
پیوند اعضاء قهرمان�ی جهان مدال طلا را 

کسب کرد.
 حسین رضایی ورزشکار آذربایجان شرقی در 
مسابقات بدمینتون پیوند اعضاء قهرمانی جهان 

مدال طلا را کسب کرد.
حس��ین رضایی از اس��تان آذربایجان شرقی 
در مس��ابقات بدمینتون به مدال طلا رس��ید تا 
روز دوم رقابت های جهانی پیوند اعضا کاروان 
ای��ران در مجموع صاح��ب 9 مدال ) ۴ طلا، 2 

نقره و 3 برنز( شدند.
حبیب س��توده نژاد مدیرکل ورزش و جوانان 

استان در پی کسب مدال طلای حسین رضایی 
در مسابقات بدمینتون قهرمانی جهان بیماران 
خ��اص و پیون��د اعضاء در کش��ور اس��ترالیا را 

تبریک گفت.
در متن پیام مدیرکل ورزش و جوانان استان 

آذربایجان شرقی آمده است:
این بار حس��ین رضایی دیگ��ر فرزند برومند 
جمه��وری اس��لامی ایران از خط��ه آذربایجان 
شایس��تگی خود را در مس��ابقات جهانی کشور 
استرالیا به منصه ظهور رسانده و با طنین انداز 
ک��ردن نام ای��ران عزیز و به اهت��زاز در آوردن 
پرچم س��ه رنگ کشور عزیزمان ایران در عرصه 
جهانی موجب شادی ملت سرافراز ایران و علی 

الخصوص استان آذربایجان شرقی شد.
باعث مس��رت اس��ت که تلاش های "حسین 
رضایی" بدمینتون باز تبریزی به ثمر نشسته و 
این تلاش ستودنی است و باید از هیچ حمایتی 

دریغ نکرد.
اینجانب کسب مدال طلای حسین رضایی در 
مسابقات بدمینتون پیوند اعضاء قهرمان جهان 
را به خانواده و مربیان زحمتکش، جامعه ورزش 
و جوانان اس��تان تبریک و تهنیت عرض نموده 
و پیروزی و سربلندی و موفقیت های روزافزون 
برای این ورزش��کار و دیگر قهرمانان استان در 
عرصه های مختلف ورزش��ی را از خداوند منان 

خواستارم.

مهاجم سابق استقلال می گوید خاطره انگیز ترین داربی برای 
او داربی ۶۰ بود چون تک گل بازی را به ثمر رس�اند و بعد از این 

دیدار چند ماه روی ابرها بود.
ب��ه گزارش ایس��نا، روز یکش��نبه، در حال��ی داربی ش��ماره ۱۰۰ در 
ورزش��گاه آزادی با سوت داور آغاز می ش��ود که این دیدار برای دو تیم 
حساس��یت دو چندان دارد. داربی تهران میان اس��تقلال و پرسپولیس 
همواره حواشی خاص خود را داشته و همین باعث شده تا رقابت دیرینه 

این دو تیم تاکنون ادامه داشته باشد.
یکی از بازیکنانی که س��ابقه بازی در داربی را دارد و توانس��ته مقابل 
پرسپولیس گلزنی کند، رضا عنایتی است. گلزن  ترین مهاجم ادوار لیگ 
برتر و مهاجم سابق تیم ملی فوتبال تاکنون 9 بار با پیراهن استقلال در 
داربی حاضر ش��ده و دو گل نیز به ثمر رس��انده است. او یکی از کسانی 
اس��ت که به خوبی می داند داربی پایتخت چقدر دیدار حساسی است و 

تجربه های مختلفی از حضور در این دیدار دارد.   
تجرب��ه بالا و نمایش درخش��ان رضا عنایت��ی در داربی ها ما را بر این 
داش��ت تا به بهانه داربی صدم به س��راغ او برویم. در ادامه گفت وگوی 
ایس��نا را ب��ا رضا عنایتی در رابطه با عملک��رد دو تیم پایتخت در فصل 
اخی��ر، رقابت دو تی��م در داربی پیش رو و تجربه بازی اش در این دیدار 

حساس را می خوانید.
از استقلال و پرسپولیس امسال چقدر شناخت دارید؟

بع��د از مدت ها دربی متفاوتی را پی��ش رو داریم چون هر دو تیم در 
اوج آمادگی هس��تند. باتوجه به شرایط جدولی این داربی حساس ترین 
دربی چند س��ال اخیر است. ش��اید هر دو تیم از نظر مدیریتی اتفاقاتی 
در ط��ول فصل برایش��ان افتاد ام��ا هفته به هفته بهتر ش��دند و اکنون 
ش��رایط خوبی دارند. امیدوارم بازی خوبی ش��وند. برای برخی ها وقتی 
به داربی می رس��ند، حساس��یت ایجاد می ش��ود و این مساله کیفیت را 

زیر سوال می برد.
هر دو تیم از نظر جدولی و فرم تیمی شرایط خوبی دارند و امیدوارم 
ب��ازی باکیفیتی بدون حواش��ی ببینی��م. پیش بینی خ��ودم یک بازی 

ج��ذاب و لذت بخش اس��ت. البته نگرانی من بعد از ب��رد مقابل هوادار 
ایجاد ش��د و این مس��اله ش��اید در داربی روی بازیکن��ان تاثیر بگذارد. 
این ۶ گل نباید روی بازیکنان تاثیرگذار باش��د و داربی را ساده بگیرند. 
امیدوارم بازیکنان اس��تقلال حساس��یت این موضوع را درک کنند. این 
حس��اس ترین بازی تاریخ استقلال و پرس��پولیس است چون مستقیم 
 روی تعیین قهرمان لیگ تاثیر دارد. امیدوارم نگرانی من از این موضوع 

بی مورد باشد.
ریکاردو ساپینتو را در بحث فنی و اخلاقی چگونه می بینید؟

استقلال در ابتدای فصل نتایج نوسانی داشت اما این طبیعی بود چون 
س��اپینتو با شرایط فوتبال ما آشنایی زیادی نداشت. ساپینتو کم کم به 
شناخت رسید و هر چه جلوتر رفتیم، شرایط استقلال بهتر شد. اکنون 
این تیم در بهترین فرمش است و این نشان می دهد که مربی کاربلدی 

در استقلال کار می کند.
م��ن مقاله ای خواندم در رابطه با کس��انی که زود عصبانی می ش��وند. 
نوش��ته بود این آدم ها بسیار مهربان هس��تند و فقط در لحظه واکنش 
نش��ان می دهند و بعد از کاری که کردند پش��یمان می شوند. شخصیت 
س��اپینتو دوس��ت داش��تنی اس��ت و هر چه دارد لب خط برای تیمش 

می گ��ذارد. تمام انرژی اش را می گذارد اما ش��اید اگ��ر بتواند این انرژی 
را کنترل کند، بازدهی بیش��تری خواهد داش��ت. ب��ا این حال مطمئنم 

ساپینتو قلب مهربانی دارد.
اس�تقلال با وجود مش�کلات مدیریتی نتایج درخشانی گرفته 

است. دلیل این اتفاق چیست؟
اتفاقات منفی همیش��ه ش��ما را با شکس��ت مواجه نمی کند و بعضی 
وقت ها این اتفاقات برعکس جواب می دهد و باعث می شود شما قوی تر 
ش��وید. اس��تقلال با اتفاقات تلخ مثل حذف از آس��یا و مشکلات شدید 
مالی مواجه شد اما از این اتفاقات به بهترین نحو استفاده کردند و کاملا 
همه چیز را به س��مت خ��ود برگرداندند. یک نقط��ه منفی را به مثبت 
تبدی��ل کردند و باید به همه مجموع��ه و کادرفنی تبریک گفت. اکنون 
همدلی بس��یار خوبی در استقلال به وجود آمده و می توانند به خوبی از 

آن استفاده کنند.
از تجربه ت�ان در داربی صحبت کنید. دو بار توانس�تید دروازه 

پرسپولیس را باز کنید.
داربی برای هواداران بس��یار مهم است. نتایج طول فصل را یک طرف 
و نتیج��ه دارب��ی را یک طرف دیگر بگذارید. حساس��یت هواداران برای 
این بازی بس��یار بالا اس��ت و باید با تمرکز در این بازی به میدان رفت. 
این حساس��یت های زیاد باعث می ش��ود دو تیم محتاط شوند و این از 
جذابیت داربی کم می کند. امیدواریم داربی پیش رو جذاب باشد. تجربه 
داربی قبل و بعدش خوب اس��ت و خدایی نکرده اگر بد بازی کنید تلخ 

می شود.
من در یک بازی که 3-2 و در یک بازی که ۱-۰ بردیم، گلزنی کردم 
و در آن ب��ازی که تک گل بازی را زدم، س��ه چهار ماه روی ابرها بودم 
چون هواداران بس��یار به من لطف داشتند و انرژی مثبت فوق العاده ای 
به من می دادند. داربی ۶۰ بس��یار برای من شیرین و خاطره انگیز بود. 
در پایان فصل هر دو داربی آقای گل شدم و این برای من بسیار جذاب 
بود. البته باید بگویم همه داربی ها جذاب هس��تند چون ش��ور و ش��وق 

هواداران بسیار زیاد است.

عنایتی: این حساس ترین داربی است

س�رمربی میلان می گوید زود اس�ت که درباره داربی میلان در 
لیگ قهرمانان اروپا صحبت کرد.

به گزارش ایسنا و به نقل از بی ساکر، میلان پس از تساوی یک بر یک 
در ناپل در مجموع ۲ بر یک برابر ناپولی پیروز شد و احتمالاً در دور بعد 
به مصاف اینتر خواهد رفت چرا که اینتر توانست با دو گل در دیدار برابر 

بنفیکا در دیدار رفت به برتری برسد.
میلان برای اولین بار از س��ال ۲۰۰۷ در چهار تیم پایانی لیگ قهرمانان 
اروپ��ا حض��ور دارد. آن ها در هفته ه��ای اخیر نمایش خوبی داش��تند و 
توانس��تند ناپولی را در دیدار رفت شکس��ت دهند و به همین خاطر در 

دیدار برگشت به خوبی از برد در آن دیدار مراقبت کرد.
پیول��ی افزود: این برد به ما اعتماد به نفس واقعی می دهد که خودمان 
را باور داشته باشیم. شکست دادن ناپولی و تاتنهام به رشد میلان کمک 
می کند. ما خیلی خوشحالیم که بر چنین تیم خوبی غلبه کردیم. احساس 
فوق العاده خوبی داریم. برای بس��یاری از ما این اولین باری بود که چنین 
مس��ابقه مهمی را تجربه می کردی��م و الان در نیمه نهایی لیگ قهرمانان 

هس��تیم. من فکر می کنم برتری در ب��ازی اول از یک جهت به ما کمک 
کرد و از جنبه دیگر باعث شد در دیدار برگشت ریسک زیادی نکنیم. ما 
تصمیم گرفتیم، با توجه به این که اوسیمن در زمین بود، کمی دفاعی تر 

ب��ازی کنی��م و به او اجازه ندهیم از فضاهای خط دفاع ما اس��تفاده کند. 
ف��داکاری عظیمی از بازیکنانم دیدم، ما به یکدیگر اعتماد کردیم. اعتماد 

داشتن در یک تیم خیلی مهم است.
ناپول��ی که برای اولین بار در یک هش��تم نهایی حضور داش��ت، بدون 
پیروزی در سه بازی اخیر خود در تمامی رقابت ها در یک بحران کوچک 
قرار دارد. لوچیانو اس��پالتی، س��رمربی ناپولی نیز از عملکرد داور مسابقه 

ابراز ناراحتی کرد.
اس��پالتی به خبرنگاران گفت: در دقیقه ۳۷ پنالتی ما گرفته نشد. ما با 

اتفاقی که در بازی اول رخ داد مجازات شدیم.
اولیوی��ه ژیرو در نیمه اول روی حرکت فوق الع��اده رافائل لیائو، دروازه 
ناپولی را باز کرد. البته ژیرو یک ضربه پنالتی را قبل از این گل از دس��ت 
داد. در اواخر بازی خوویچا کواراتسخلیا یک ضربه پنالتی را از دست داد 

تا امیدهای ناپولی از بین برود.
در ثانیه های پایانی اوسیمین گل خورده را پاسخ داد ولی دیر شده بود 

تا میلان در مجموع دو دیدار رفت و برگشت صعود کند.

پیولی: به داربی میلان در اروپا فکر نمی کنم

ورزشکارآذربایجان شرقی طلایی شد

رییس هیات ژیمناستیک بودم اما از اساسنامه خبر نداشتمدرخواست رکورددار پرتاب نیزه از وزیر: به ما هم اهمیت بدهید

عل�ی فتحی گنجی بعد از اینک�ه رکورد ملی پرتاب نیزه 
ایران را شکس�ت از وزیر ورزش و جوانان خواست به این 

رشته توجه بیشتری داشته باشد.
به گزارش ایسنا، فصل رقابت های فضای باز دوومیدانی با جام 
رمضان آغاز شد و فدراسیون دوومیدانی تعدادی از ورزشکاران را 

دعوت کرد تا در چند ماده به رقابت با هم بپردازند.
علی فتحی گنجی رک��ورددار پرتاب نیزه ایران رکورد ملی این 
م��اده را که پیش از این ب��ا ۷6.6۵ متر در اختیار خودش بود، با 
ثبت حدنصاب ۷۷.۱۱ متر ارتقاء داد. فتحی گنجی در مورد رکوردشکنی خود در اولین مسابقه فضای باز سال 
۱4۰۲ به ایسنا گفت: خدا را شکر طی هفت، هشت ماه گذشته سخت تمرین کردم و اولین مسابقه را به خوبی 
گذراندم. نتیجه قابل قبولی گرفتم و فدراس��یون هم به ای��ن نتایج نگاه خوبی دارد. رکورد ۷۷ متر در ابتدای 

فصل  یعنی چند ماه آینده و لیگ بالای 8۰ متر می شود.
او با اش��اره به بازی های آس��یایی هانگژو در مورد احتمال حضورش در تیم اعزامی گفت: از رکوردم راضی 
نیس��تم و دوس��ت دارم با رکورد بهتری به بازی های آسیایی بروم اما امیدوارم در لیست اعزامی باشم و مدال 

بگیرم.
رکورددار پرتاب نیزه ایران به تمرینات خود در ورزش��گاه آفتاب انقلاب اش��اره و بیان کرد: در صورت امکان 
اردویی در کاشان هم برگزار می کنم تا کنار آقای بادپی مربی ام باشم. برنامه ریزی خوبی را با هم انجام داده ایم 
که آخرش به مدال ختم می ش��ود. ش��رایط خوبی در آفتاب انقلاب هم دارم و خوابگاه ها تعمیر ش��ده اس��ت. 
البته نمی گویم امکاناتم در حد رقبایم اس��ت که در آمریکا و فنلاند تمرین می کنند اما با روحیه و اراده برای 

بازی های آسیایی آماده می شویم. سعی می کنیم با امکانات موجود تلاش کنیم.
فتحی گنجی با خطاب قرار دادن حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان خواستار حمایت از رشته دوومیدانی 
ش��د و گفت: رش��ته ما رکوردی و سخت است. فدراسیون زحمت می کشد اما از نظر مالی تامین نیست. آقای 
سجادی دوومیدانی کار بوده، نگاهی به ما داشته باشد تا حداقل چند مدال در بازی های آسیایی داشته باشیم. 
بچه ها اس��تعداد دارند و ب��ا کمترین امکانات بهترین نتیجه را گرفتند. پرتابی ها در این مس��ابقه ثابت کردند 

توانایی کسب مدال در بازی های آسیایی را دارند. نه بیشتر اما در حد رشته های دیگر به ما کمک کنند.

مدی�ر و مربی اس�بق تیم های ملی ژیمناس�تیک گفت: 
ریی�س هیات اس�تان ته�ران ب�ودم اما هی�چ اطلاعی از 
اساسنامه تصویب ش�ده در فدراسیون جهانی نداشتم یا 

من را دعوت نکردند یا مخفیانه کارهایی کرده اند.
روح الله وین در گفت و گو با ایسنا، در مورد شرایط ژیمناستیک 
ایران اظهار کرد: انتخابات برگزار شد و حقدادی با بیشترین رای 
انتخاب ش��د اما رییس سابق با اینکه رد صلاحیت شده ول کن 
ماجرا نیست. حالا هم معلوم نیست که چه اتفاقی می افتد و قرار 

است تایید انتخابات را فدراسیون جهانی اعلام کند.
مدیر و مربی اسبق تیم های ملی ژیمناستیک گفت: خیلی از افرادی که این شرایط را ایجاد کرده اند کننده 
کار نبودند. برخی از آنها اصلا ژیمناس��ت نبودند و حکم نداش��تند. من 6۰ سال در این ورزش زحمت کشیدم 
و ژیمناس��تیک تهران را بالا کش��یدم. س��ال ۹6 که هیات تهران را تحویل دادم چندین تیم  ملی داشتیم اما 
الان آن ژیمناس��ت ها کجا هس��تند؟ وین افزود: نمی دانم رییس سابق چه چیزی را در فدراسیون جا گذاشته 
که می خواهد برگردد و ببرد. در این س��الها اتفاقات زیادی در این فدراس��یون رخ داد که من در 6۰ سالی که 
در ورزش ایران بودم و با ۲۵ رییس فدراسیونی که کار کردم اتفاق نیفتاده بود. افراد زیادی مثل درویش زاده، 
میرقائمی، آذرپی، خرسندل و خودم بودیم که بخواهیم به عنوان سرمربی یا مدیر تیم های ملی کار کنیم اما 
این خانم به ما راه نداد. فدراسیون جهانی به اسم برای علوی نامه زد اما اجازه ندادند علوی برود و دوره دوم 

داوری را ببیند و فرد دیگری را فرستادند. ببینید چه اتفاق هایی افتاده است.
رییس س��ابق هیات تهران گفت: در این مجمع که حقدادی رای آورد من عضو کمیس��یون نیروهای مسلح 
بودم و طبق اساس��نامه حق رای نداشتیم. گفتند انتخابات براس��اس اساسنامه مورد تایید جهانی انجام شده 
است. من در سال ۹6 رییس هیات تهران بودم اما هیچ اطلاعی از این اساسنامه نداشتم یا من را دعوت نکردند 
یا مخفیانه کارهایی کرده اند. نمی دانم آن زمان چه اتفاقی افتاده اس��ت. وین افزود: با این اساس��نامه کارهایی 
کردند که ما کنار باشیم. فکر می کنم لج و لجبازی بود چون من در سال ۹6 به او رای نداده بودم و او هم از 
هیچ کدام از تهرانی ها که کننده کار هستند استفاده نکرد. سامان مدنی که قهرمان چندین سال قبل بود به 

عنوان ورزشکار رای داد و خیلی دیگر از افراد رای دهنده همین گونه انتخاب شدند.

مدافع برزیلی چلسی ناراحت است که آخرین بازی او در لیگ قهرمانان اروپا با شکست 
و حذف از این رقابت ها همراه شده است.

به گزارش ایسنا و به نقل از کانال پلاس فرانسه، چلسی در بازی برگشت برابر رئال مادرید در یک 
چهارم نهایی لیگ قهرمانان اروپا با دو گل شکست خورد.

با این نتیجه آبی پوش��ان لندنی با توجه به شکس��ت دو بر صفر در دیدار رفت وداعی تلخ با لیگ 
قهرمانان اروپا داشتند. تیاگو سیلوا اعلام کرد که این آخرین حضور او در لیگ قهرمانان اروپا است 

و بسیار ناراحت است که اینگونه با چنین رقابت بزرگی خداحافظی می کند.
او گفت: من احس��اس ناکامی و ناراحتی می کنم. ش��اید این آخرین بازی من در لیگ قهرمانان 

اروپا باش��د. ناراحت کننده اس��ت که چنین س��ناریوی ب��رای من رقم خ��ورد و اینگونه با چنین 
رقابت��ی خداحافظ��ی کنم. این بازیکن برزیلی ادامه داد: ما در نیمه نخس��ت ب��ازی خوبی را برابر 
رئال مادرید به نمایش گذاش��تیم. فرصت های خوبی را خلق کردیم اما متاسفانه به گل نرسیدیم 
این درحالی اس��ت که رئال روی نخس��تین فرصت خود گل زد. واقعا نم��ی دانم چرا از زدن گل 
ناکام ماندیم. این تنها اش��تباه مهاجمان نیس��ت چرا که مدافعان هم فرصت گلزنی پیدا کردند. او 
در پایان گفت: کوکوریا در وقت های اضافه یک فرصت صدرصد را از دس��ت داد. اگر آن توپ گل 
 می ش��د شرایط بس��یار متفاوت می ش��د. ما بازی خوبی را برابر رئال مادرید به نمایش گذاشتیم

هرچند که شکست خوردیم.

سیلوا: 
چنین 
پایانی 
ناراحت 
کننده است


